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REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 
Podturen,14.09.2020.god. 

                                        Z A P I S N I K 

      sa 23.sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana,14.09.2020.god. u prostorijama 
Društvenog doma Podturen( sala)  s početkom u 20 sati. 

Sjednicu je pozivom Klasa:021-05/19-01/,UR.BROJ:2109/13-01-19-01 od 10.09.2020.god. 
sazvala predsjednica Općinskog vijeća Podturen Mirjana Murk pisanim putem, te je 
predsjedavala sjednicom.  

Prisutni vijećnici : Branko Krnjak, Zlatko Vrtarić, Vladimir Križaić , Slavko Kocijan, Josip Lepen, 
Mirjana Murk, Vjenceslav Hranilović,  Vladimir Sabol, Marijana Cerovec, Josip Balog  i Mario 
Kovačić. 

Još su prisutni: Perica Hajdarović-načelnik Općine Podturen, Lea Novaković, novinarka (list 
„,Međimurske novine“ , Vladimir Trstenjal list „Međimurje“, Vladimir Topolnjak ( direktor 
Međimurskih voda, Dario Ban ( teh.direktor Međimurskih voda) i  i Darinka  Mikulić zapisničar. 

Predsjednica Općinskog vijeća Mirjana Murk pozdravlja sve nazočne, utvrđuje da je prisutno 
11 vijećnika,  te otvara raspravu o Zapisnicima sa 21. 22.sjednice sjednice Općinskog vijeća. 

Glasuje se o Zapisniku 21. sjednice. Prisutno 11 vijećnika , te se utvrđuje da je jednoglasno ( 
11 za)  usvojen Zapisnik sa 21.sjednice.   

Glasuje se o Zapisniku 22. sjednice. Prisutno 11 vijećnika , te se utvrđuje da je jednoglasno ( 
11 za)  usvojen Zapisnik sa 22.sjednice.   

Predsjednica vijeća Mirjana Murk – čita prijedlog  Dnevnog reda koji je vijećnicima dostavljen 
uz napomenu da je na Dnevnom redu samo jedna točka : 

1. POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA  OPĆINE PODTUREN ZA 
2020.GOD. 

Kako su vijećnici više puta inzistirali da se na sjednicu Općinskog vijeća pozovu predstavnici 
Međimurskih voda u vezi nastavka izgradnje kanalizacije na području Općine Podturen, u 
međuvremenu je dogovoreno da  na današnjoj sjednici budu prisutni: direktor Vladimir 
Topolnjak i Tehnički direktor Dario Ban, te predsjednica vijeća predlaže da  vijećnici prije 
početka Dnevnog reda sjednice postave pitanja nazočnima u vezi nastavka gradnje 
kanalizacije. 

Vijećnik Vladimir Sabol – Svi znaju da je problem kanalizacija u našoj općini. Drago mu je da 
su prisutni predstavnici Međimurskih voda na sjednici. 2012.god. je počela izgradnja 
kanalizacije. Sada je 2020.god. Napravljen je pročistač i kanalizacija u naselju Podturen, iako 
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je bilo ugovoreno da se napravi kompletna kanalizacija za Općinu Podturen.Nažalost, radovi 
nisu nastavljeni.U međuvremenu se radovi na izgradnji kanalizacije odvijaju u drugim 
naseljima. Mijenja se dokumentacija ( Novakovec) i postavlja se pitanje: Ako nije bilo moguće 
graditi kanalizaciju u Novakovcu, zašto nije nastavljena izgradnja u Miklavcu, Ferketincu i 
ostalim naseljima .Pročistač u Podturnu radi sa 15 % kapaciteta, a napravljen je sredstvima EU, 
Gornji kraljevec- napravljena je kompletna kanalizacijska mreža, Mursko Središće – dio ulica. 
Nemaju mogućnosti da se priključe na pročistač, a kod nas se naša naselja mogu priključiti a 
mreža se ne gradi.Opet će se Općina Podturen – njena naselja priključiti zadnja. Mještani su 
izigrani,već 8 godina se ništa nije dešavalo.nada se da će se nastaviti gradnja i da će naselja 
Općine Podturen biti prioritet u gradnji. Međimurske vode su odabrale koncesionare za 
pražnjenje septičkih jama na području cijele županije. Koncesionar za Općinu Podturen je iz 
Orehoviceodvoz septičke za mještane Sivice iznosi 180,00 kuna za cca 3 m/3,što za mještane 
Sivice iznosi cca 800,00 kuna ( trošak za potrošnju vode je prosječno  100,00 – 120,00 kuna 
mjesečno). Da li je moguće da se za odvoz septičkih iz svih naselja plaća kao i za Podturen ( uz 
račun za vodu). Misli da to nije pošteno prema mještanima ostalih naselja i ne želi poduzimati 
daljnje korake ( izlazak u  javnost,medije i eventualno prikupljanje potpisa peticije građana) 

Vijećnik Zlatko Vrtarić –isto je nezadovoljan nastavko radova. Bageri su „otišli“ iz Podturna i 
nastavili gradnju kanalizacije u drugim naseljima.Nije zadovoljan odabirom koncesionara.  
Mjesečno odvoz septičke mještane košta više od troškova struje, vode i plina. Naknada za 
razvoj iznosi 3,00 kune- isključivo namjenska sredstva. Jedna kuna za dokumentaciju a ostalo? 

Vijećnik Vladimir Križaić – Tu su predstavnici Međimurskih voda i oni nisu ništa krivi. Krivo je 
prošlo vodstvo općine i zato sada nemamo kanalizaciju( HDZ i SDP). Bio je u Zagrebu i pitao 
direktora ,zašto još uvijek nema kanalizaciju u Općini Podturen. Rekli su mu zbog  
neadekvatnog projekta ( problem - prepumpavanje). Ne zna tko tu i ma kakav „dil“.Što se tiče 
koncesije – to mi namećemo mještanima, a to nitko nema, to je apsurd.   

Vladimir Topolnjak, direktor Međimurskih voda – pozdravlja sve nazočne. Kanalizacija se 
započela sa gradnjom kako vele vijećnici. 2016. god. Hrvatske vode  su naručile projekt 
izgradnje kanalizacije za sve općine, nije naručeno za nijednu općinu posebno. Investitor 
hrvatske vode su stale ulaskom Hrvatske u EU. Aglomeracija Podturen se radi za 17600 
stanovnika. 2018. god. je sklopljen Ugovor za izmjenu i dopunu dokumentacije  za 
Aglomeraciju u iznosu od 2.293.829,00 kuna. (Zajednički projekt EU i Međimurske 
vode).Projektna dokumentacija nije plaćena iz iz naknade za razvoj koju plaćaju mještani 
općine.U postupku realizacije kanalizacije, rješava se imovinsko-pravna problematika, 
istodobno svih 11 lokacijskigh dozvola ( za sve aglomeracije). Idejni projekt kojeg su financirale 
Međimurske vode iznosi 188.000,00 kuna. Uvjeti za projektiranje će biti gotovi do kraja 
godine. Radovi počinju dobivanjem Lokacijske dozvole ( zvođač glavni projekt obveza izrade). 
Napraviti će se studijska dokumentacija za prijavu projekta iz fondova EU, završetak projekta 
2021.god. 148.000,00 kuna. Po odobrenju ministarstva očekuje se dozvola sredinom iduće 
godine. Na jesen postupak dokumentacije , natječaj do kraja 2021.god. , radovi 2022.godine. 
Vrijenost dokumentacije 3.350.000,00 kuna. Redoslije radova je odobrilo Ministartvo i 
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hrvatske vode, lobira se da se čim prije potpiše , da bi se moglo zapoćeti graditinakon 
raspisanog natječaja. Nitko nije „odrezao“ Općinu Podturen. Bili su uključeni načelnici ( 
J.Lepen) i sadašnji načelnik ( P.Hajdarović). Informiranu su , tražili su informacije i zalagali su 
se za izgradnju ( i predsjednica vijeća).prijašnja dokumentacija se pripremala prije 10 godina i 
do sada nije ništa napravljeno. Međimurske vode se svakodnevno zalažu za nastavak radova, 
traže informacije kod nadležnih ministarstava. Princip nastavka radova su sva naselja. U 
Murskom Središću radi se pročistač.koncesiju su raspusale Međimurske vode  ( Ministarstvo 
je prebacilo obvezu na njih)zato što istu nisu raspisale općine. Istina je da je skupo. Takve su 
cuijne u cijeloj Hrvatskoj, nisu mu poznate sve informacije o koncesiji, jer nije očekivao takva 
pitanja.Za koncesiju se mogao javiti svaki OPG , ali se nisu prijavili.koncesija je zakonska obveza 
i zato se raspisiva da otpadne vode završe tamo gdje treba. 

Mirjana Murk – predsjednica vijeća , zanima je tko je odredio cijenu od 180,00 kuna za 1 m!3 
odvoza septičkih? Tu je ispunjena obveza za koncesiju, ali što je s mještanima koji to moraju 
platiti? 

Vladimir Topolnjak, direktor Međimurskih voda – problem je što se nije prijavio nitko iz Opine 
Podturen za koncesiju. 

Vijećnik Vladimir Sabol – nema nikakve logike da je tako skup odvoz septičkih. Mi imamo 
pročistač kojeg su financirali mještani Općine Podturen, a cijena odvoza septičkih je veća 
nama, nego onima koji nemaju pročistač, niti su ga financirali. 

Vijećnik Zlatko Vrtarić – bio je kratak u postavljanju pitanja i nije zadovoljan odgovorima. 
2018. god je zaživjela ideja o Agomeraciji. Radovi nisu nastavljeni. Odvoz septičkih je preskup, 
skuplji je nego voda, plin i struja.  

Vijećnik Vladimir Sabol- isto je nezadovoljan. Spreman je dovesti mještane Sivice pred upravu 
Međimurskih voda. 15,00 kuna je cijena na pročistaču, a 45,00 kuna izvođač. Tko financira 
izgradnju kanalizacije.Međimurske vode ili Hrvatske vode? 

Vladimir Topolnjak, direktor Međimurskih voda – svatko u svom domenu, zajednički. 
Međimurske vode raspisuju natječaje za izvođača radova. Lokalna samouprava bude rekla 
prioritete koje selo će ići prvo, koje selo je njima važnije radi koje ceste. Istovremeno se bude 
radilo više naselja. Planiramo 2022. god. početak radova. 

 Vijećnik Vladimir Sabol – žao mu je što nije nastavljeno s radovima ( 4 godine u luftu). Smatra 
de se trebalo nastaviti graditi, a ne da se radi po drugim općinama.Jedno naselje je 
napravljeno, a ostala ne. Traži da se odmah nastavi gradnja. Također traži da Općina Podturen 
bude prioritet  u gradnji da se to obeća.  

Vijećnica Marijana Cerovec – vijećnicima i mještanima Općine Podturen je voda došla „ do 
grla“ što se vidi iz oizlaganja vijećnika. Ne sumnja da Međimurske vode rade sve kako treba, u 
skladu s procedurama, lokacijskim, građevinskim. Čudno je da Hrvatske vode određuju 
prioritete  da se nešto gradi. Na temelju ovih činjenica je već svima puna kapa, kad su čuli da 
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će radovi započeti 2022.god. Običnom žitelju općine nije jasno zašto Podturen ima 
kanalizaciju, a ostala naselja nemaju. 

Vladimir Topolnjak, direktor Međimurskih voda – Hrvatske vode i Ministartvo određuju 
prioritete. Lokalna samouprava bude rekla prioritete koje selo će ići prvo, koje selo je njima 
važnije radi koje ceste. Istovremeno se bude radilo više naselja. Planiramo 2022. god. početak 
radova. 

Vijećnik Vladimir Sabol- Recite da bude u našoj aglomeraciji prvo išla naselja Općine Podturen 
sa radovima. To mi javno recite i ja  ću biti zadovoljan 

Vijećnik Zlatko Vrtarić: Naselja Općine Podturen moraju ići prva u  izvođenju radova. 

Vladimir Topolnjak, direktor Međimurskih voda:  Dobro, evo išla budu. 

Vijećnik Slavko Kocijan: Cijela općina, a ne Mala Subotica prvo. 

Vijećnik Vladimir Sabol-  Cijela općina, nije bitno koje naselje, ali je bitno da prvo ide naša 
općina u izgradnju. 

Vladimir Topolnjak direktor Međimurskih voda - ići će. 

Vijećnica Marijana Cerovec – onda si na ovoj sjednici trebali biti i predstavnici Hrvatskih voda. 
Smatra da je problem što se godinama nije ništa radilo. aista je čudno da ste rekli da hrvatske 
vode određuju priroitete, a ne ljudi na lokalnoj razini. Zato mislim da bi trebalo napraviti da 
općina Podturen bude prvi prioritet s obzirom na sve činjenice koje smo čuli. Jako često se 
postavljaju pitanja kada će kanalizacija 

Vijećnik Vjenceslav Hranilović – idealno bi bilo da radovi započnu 2021.god. prema 
Matekovcu. Već više puta je govorio na temu izgradnje kanalizacije - procesa oko pripreme 
dokumentacije, provođenja natječaja, čekanja na sklapanje ugovora. Da li je rađena Studija 
utjecaja na okoliš za pročistač i Podturnu- dogradnja. Da li će biti neugodnih mirisa. Što je sa 
troškovima pročistača: trafostanica, pristupna cesta ( općina gradila), što će općina dobiti 
zauzvrat. Samo mi smo financirali gradnju pročistača, a ostali ne. I oni bi trebali nešto 
financirati. Uređenje asfalta nakon izgradnje kanalizacije, da se pomogne napraviti. Podturen 
da se još naprave priključci na kanalizaciju  besplatno. 

Vijećnik Vladimir Križaić – probajte čuti i mišljenje „ malog čovjeka“. Nerentabilno je da se na 
pročistač nitko nije priključio već par godina.Trebalo je priključiti sve mještane da pročistač 
radi. Nešto bi i Podturen trebao dobiti, barem besplatne priključke. Platite ljudima koncesiju 
za odvoz septičkih za sva naselja, sve su to mještani naše općine. 

Vladimir Topolnjak, direktor Međimurskih voda- ne može se osloboditi građane za plaćanje 
odvoza septičkih jama. 

Nakon izlaganja Predstavnika Međimurskih voda , predsjednica vijeća Mirjana Murk predlaže 
da se usvoji prijedlog Dnevnog reda  ( 1 točka)  

      Prisutno 11 vijećnika te se utvrđuje se da je jednogasno ( 11 za ) usvojen sljedeći : 
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                                                                  Dnevni red:                  

      1. POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA  OPĆINE PODTUREN ZA          
        2020.GOD. 
                                                                      Točka 1. 

  Perica Hajdarović , načelnik – prihodi Proračuna ua prvih 6. mjeseci su ostvareni u      
     iznosu od 4.387.823,00 kune a rashodi u iznosu od 3.760.584,40 kuna. Čita pojedine  
     stavke iz prijedloga o izvršenju Proračuna. 
 Vijećnik Vladimir Križaić – ima više komentara na izvršenje Proračuna, nego pitanja.        
 Četvrtina Proračuna ostvarena, četvrtina potrošena. Naknade treba smanjiti, grobklje   
 je sramota kako izgleda, radovi I.Grščića – tiu se radi barijera. Neka se ljudi parkiraju,  
 trebao je to osmisliti, nije dobar postupak. 
 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović – nova Led rasvjeta, da li se vidi ušteda na računu. Malo je velik 
iznos utrošen za Fašnik.  

Perica Hadarovićć, načelnik – u drugima općinama je izdatak za fašnik veći od našeg. 

Vijećnik Vladimir Sabol – velik je iznos sufinanciranja vrtića. Prijave na natječaje? 

Perica Hajdarović, načelnik – vrtić je umanjen za iznos ( mjesece) koje nije radio.ove godine 
zbog COVID- a nije bilo jraspisanih javnih poziva. Vijećnica je uređena , dokumentacija za Berek 
je u izradi, ograda oko igrališta Podturen, ograda za igralište Celine. 

Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 11 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova  ( 10 
za i 1 glas suzdržan )  donijelo: POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA  OPĆINE 
PODTUREN ZA 2020.GOD. 

                                                                        

Dovršeno u 21:35                                                            Predsjednica Općinskog vijeća: 

Zapisničar:  

Darinka Mikulić                                                                              Mirjana Murk                                     

                                                                                                                     


